Title (en)
CRATE.

Title (de)
KISTE.

Title (fr)
CAISSE A CLAIRE-VOIE.

Publication
EP 0220257 A1 19870506 (EN)

Application
EP 86902855 A 19860425

Priority
GB 8510582 A 19850425

Abstract (en)
[origin: GB2174074A] A crate particularly intended for the transport and warehousing of plant pots and other articles, comprises a frame made of
plastics material and formed of a base (1) and side walls (6, 7) preferably hinged to the base by means of integral hinges (2) made of thin sections
of plastics material, the side walls being lockable together when the frame is erected, and a tray (5) having recesses (9) or openings for supporting
articles such as plant pots within the erected frame.

Abstract (fr)
Caisse a claire-voie particulierement destinée au transport et au stockage de pots de plantes et d'autres articles et comprenant un cadre en
plastique formé d'une base (1) et de parois latérales (6, 7) articulées la base de préférence par des charniéres solidaires (2) faites de fines sections
de plastique, les parois latérales pouvant étre fixées solidairement les unes aux autres lorsque le cadre est dressé, ladite caisse comprenant
également un plateau (5) présentant des évidements (9) ou des ouvertures destinées a soutenir des articles, tels que des pots de plantes, a
l'intérieur du cadre dressé.
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